
“רוב הזמן אתה � חושב על האנשים 
שבחוץ ועושה כאן ועכשיו... ולפעמים גם 
סובל, מידי פעם אתה מבין 
תה עושה 
משהו שמשפיע על כולם וזה נותן איזה 

רגע טוב כזה”
(מתוך דברים שעוזי כתב בפורים תשפ”ד בזמן הלחימה בעזה)

צלמו ותייגו

פורים
שמח!
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